

the House of Assembly on the state of the Province; and we shall receive with the attention due to the importance of the subject, the communication of the instructions under which your Excellency assumed the administration of the Government, as well as those addressed to your Excellency and to your Colleagues in the Royal Commission, which the King has been pleased to command to be laid before the two branches of the Provincial Parliament.

We agree with your Excellency, that it is a principle too obvious to be denied, that the Administration of Government cannot be satisfactorily carried on whilst the salaries of the Public Servants remain, unpaid.

We duly appreciate your Excellency's consideration for our personal convenience, in not wishing to cause a prolonged absence from our homes at this particular season of the year, by the recommendation of any other matters to our attention than those which your Excellency has specially mentioned in your Speech. We humbly join with your Excellency, in the expression of our thankfulness to Divine Providence, that the summer has passed away without any appearance of epidemical disease.

And we are pleased to learn that your Excellency was gratified at the reception which you every where met with in your recent visits to the different parts of the Province.

It must be matter of the highest satisfaction to your Excellency, to know, that the exposition which you were pleased to make to us at our first meeting, of the views and policy of His Majesty's Ministers towards this country, and of the principles which should guide your Excellency in the administration of its affairs, is fully borne out by the documents your Excellency will lay before us, and which you acquainted us, has met with the approbation of our Sovereign, and we concur with your Excellency in believing that caution, forbearance and the exercise of a just and liberal policy, are the true means of promoting the welfare of the country.

ORDERED, That the said Address be engrossed.

ORDERED, That the said Address be presented to His Excellency the Governor in Chief, by the whole House.

ORDERED, That the Honorable Messrs. *Stewart* and *De St. Ours*, do wait on His Excellency the Governor in Chief, humbly to know what time His Excellency would be pleased to appoint to be attended by the whole House, with the said Address.

The Speaker declared this Assembly continued to tomorrow, at one o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

bre d'Assemblée sur l'état de la Province, et nous recevrons avec toute l'attention que l'importance de ces objets mérite, communication des instructions d'après lesquelles Votre Excellence a pris les rênes du Gouvernement, ainsi que de celles adressées à Votre Excellence et à ses collègues dans la Commission Royale, et que Sa Majesté a bien voulu ordonner de mettre devant les deux Branches du Parlement Provincial.

Nous considérons avec Votre Excellence que les affaires du Gouvernement ne peuvent pas se faire avec succès aussi longtemps que les salaires des serviteurs publics ne seront pas payés, c'est une proposition trop évidente pour qu'il puisse exister dans notre esprit le moindre doute.

Nous voyons avec plaisir que Votre Excellence ne se propose pas de nous soumettre pendant cette Session d'autres matières que celles dont elle fait mention dans son discours, et qu'en cela elle veut bien consulter l'intérêt personnel des Membres de la Législature. Nous nous réjouissons avec Votre Excellence, et nous remercions la Providence de nous avoir accordé une saison aussi salubre que la dernière.

Nous assurons Votre Excellence du plaisir que nous avons éprouvé en apprenant que la réception qu'elle a reçue dans les diverses parties de la Province qu'elle a visitées, lui a été aussi flatteuse.

Ce doit être un sujet de la plus grande satisfaction pour Votre Excellence de voir que l'exposé qu'elle a bien voulu nous faire lors de notre première réunion, des vues et de la politique des Ministres de Sa Majesté envers ce pays et des principes qui doivent guider Votre Excellence dans l'Administration de ses affaires, est entièrement appuyé par les documens que Votre Excellence doit nous soumettre, et que vous nous dites avoir été approuvés par Notre Souverain; et nous pensons avec Votre Excellence que la prudence, la modération et l'exercice d'une politique juste et libérale sont les seuls moyens d'avancer le bien-être du Pays.

ORDONNE', Que la dite Adresse soit grossoyée.

ORDONNE', Que la dite Adresse soit présentée à Son Excellence le Gouverneur en Chef, par toute la Chambre.

ORDONNE', Que les Honorables Messrs. *Stewart* et *De St. Ours* se rendent auprès de Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour savoir humblement de Son Excellence quand il lui plaira recevoir cette Chambre avec la dite Adresse.

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à demain, à une heure de l'après midi, la Chambre l'ordonnant ainsi.